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Чрез: Г-н Венцислав Спирдонов

До: Г-н Даниел Панов

Кмет на Община Велико Търново

Председател на ВТОбС

ПИТАНЕ

От: Димитър Чолаков, Общински съветник от група “БСП за България, АБВ и 
Движение 2 Г  във ВТОбС.

Относно: Сигнали за състоянието на бившата пистата на мотостадион Янтра, 
с. Леденик.

(карта 5, снимки от 30 до 46)

Уважаеми г-н Кмете,

В с.Леденик, едно от основните събития в календара на населено място е 
състезанието в дисциплината Спидуей, което тогава наричахаме 
“мотоциклетизъм на Дъртракова писта”. От няколко десетилетия състезания не 
се провеждат, а съоръжението беше изоставено.

Г-н Кмете с конкурс или по някакъв друг начин Общината го отдава под
наем.

Държа да отбележа, че мястото е подбрано внимателно, съобразно 
всички специфични изисквания за провеждането на този вид спорт.

Самият аз както и подавляващата част от жителите на двете населени места, 
считат за удачно възобновяването на този атрактивен мотоспорт. Вън от 
съмнение той ще привлича широка зрителска аудитория от населените места 
на Общината, а защо не и като мероприятие от националния календар.



В този смисъл Ви питам:

1. Кои е наемателя на мото-пистата и стадиона на с.Леденик?

2. В сключеният договор с наемателя има ли клауза задължаваща поддръжката 
на съоръжението и използването му по целесъобразност? Ако такава няма, 
защо няма? Ако такава обаче има, как е проконтролирана нейната реализация?

Г-н Кмете, към днешна дата реалността е следната: Обектът е превърнат 
в сметища за строителни, битови и други отпадъци.

4. Какви мерки ще предприемете и в какъв срок за възстановяване на пистата 
като спортно съоръжение?

5. Считате ли за целесъобразно договорът за наем да бъде прекратен 
предсрочно с оглед стопанисването й от някой, който да има необходимото 
отношение към поддържането на пистата?

Моля за писмен и устен отговор.

16.05.2022Г. С уважение:

Велико Търново /Димитър ЧБлаков/




